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Referat af bestyrelsesmøde i Lyngvejens Grundejerforening

fredag, den 3. september 2021 kl. 1000 hos Lars, Lyngsletten 4, Klegod

Dagsorden:
0 Mødet var oprindeligt henlagt til Teddy & Marianne i Rønde, men blev besluttet flyttet til Klegod. 

Der var afbud fra Teddy og Frank. Lars Kamuk Jacobsen deltog som bestyrelsesmedlem in spe. 
1 Dokumenter til underskrift 

Godkendelse og underskrift af referat af bestyrelsesmøde 13. marts 2021
Referat godkendt og underskrevet.

2 Siden sidst m.m.
Asfaltering af Lyngvejen 1 – 17 (ulige numre): ringe interesse, så projektet blev droppet.
Frivillige sponsorbidrag til vejområdet. Lyngvejen 5 har tilbudt at betale til en asfaltering af stikvejen, hvil-
ket indledningsvis blev afvist. Hvad er bestyrelsens holdning til frivillige donationer?
Bestyrelsen var enig om, at prioritering af arbejder og midlernes anvendelse i området er en bestyrelses-
beslutning. ”Sponsorbidrag” skal ikke påvirke bestyrelsens beslutninger.
9. april: Lyngsletten 34 blev anmeldt til kommunen for at overtræde lokalplanen ved etablering af høje 
volde i skel. 
Kommunens manglende reaktion på anmeldelsen blev diskuteret. Det er beskæmmende, at kommunen, 
som tilsynsmyndighed, ikke bidrager til at sanktionere lokalplansovertrædelser. 
10. april deltog 10 personer i udrulning af hø/halm ved nedgang C79, 80 og 81. 2 ruller pr. nedgang kun-
ne sagtens bruges.
Fint arrangement, der netop holdt sig indenfor forsamlingsrestriktionerne på 10 personer. Blev afsluttet 
med en sandwich og en øl/vand på terrassen ved Lyngvejen 104. Gentages til næste forår (oprydnings-
dagen), men der skal bestilles mere hø/halm.
Maj måned: Lyngvejen og Lyngsletten blev asfalteret.
Vejene var rigtig flotte efter arbejdet var udført. Flot, gylden sten på toppen. Den varme sommer og en 
del trafik har betydet, at det sorte underlag af bitumen flere steder er trængt gennem den gule ral. Der er 
desuden en del vridmærker af bildæk. Ifølge NCC vil belægningen blive mere hårdfør med tiden, men 
NCC vil udlægge et nyt lag ral, hvor bitumen er trængt mest igennem – primært på Lyngvejen. Repara-
tion udføres uden beregning og formentlig i slutningen af september (uge 38/39), alternativt til foråret.    
3. juni: VVM-tilladelsen til landdelen af Vesterhav Syd blev hjemvist – efter 4 års sagsbehandling!
Det er angiveligt problemer med linjeføringen omkring Skjern å, der er den primære årsag til hjemvisnin-
gen. 
8. juli: regnskab for 2019 og 2020 revideret og underskrevet.
Regnskab og budget har tidligere været fremlagt for bestyrelsen, men er nu revideret.
9. juli: Energiklagenævnet stadfæster energistyrelsens afgørelse af 14. december 2020.
16. juli: rabatter klippet. Resultatet drøftet i bestyrelsen og FMD har efterfølgende talt med entreprenø-
ren.
Arbejdet blev desværre udført for sent, og der blev alene klippet rabatter (vandret). Det er aftalt med en-
treprenøren, at der igen skal klippes både vandret og lodret efter løvfald, så afklippet (bl.a. hybenroser) 
kommer til at fylde mindst muligt i rabatten.
28. august: årsmøde i Sammenslutningen.
Lyngvejens Grundejerforening havde ikke mulighed for at være repræsenteret. I skrivende stund afven-
tes referatet.
Veje og stier: status (HO).
Asfaltvejene er i fin stand, dog med de tidligere omtalte bitumen udtrækninger.
Grusvejene er i rimelig stand, og vejformanden har egenhændigt foretaget nogle reparationer – suppleret
af en grundejer. Vejformanden rekvirerer nyt vejgrus til oplægning ved Lyngvejen 88.
Nogle grundejere på Lyngsletten har af egen drift beskåret stien fra Lyngsletten mod vest. Prisværdigt. 
Det blev drøftet, om stien skal have en totalbeskæring af en entreprenør, så den igen opnår en passende
bredde.
Det blev nævnt, at hastigheden på Vestkyststien kan udfordre trafiksikkerheden. Et velkendt problem, 
der ikke er blevet mindre i takt med, at mange har fået mountain bikes og elcykler. Konklusionen på drøf-
telsen blev, at man ikke kan skilte sig ud af det, men skal forsøge at skabe gode oversigtsforhold, så hår-
de og halvbløde trafikanter tager hensyn til hinanden. Kør efter forholdene og respektér hastighedsgræn-
sen på 30 km/t.! 
Hjemmesiden (Gunnar).
Hjemmesiden kører fortsat uproblematisk. Gunnar ser gerne flere input fra bestyrelsen, så han ikke står 
helt alene med at ”fodre” hjemmesiden. 
Andet?
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3 Økonomisk status for foreningen.

Regnskab 2019 og 2020 er revideret (se Gunnars mail af 8. juli 2021).
Budget 2021: som drøftet på seneste bestyrelsesmøde.

4 Kommende aktiviteter
a. Generalforsamling lørdag, 25. september 2021 kl. 1500 (indkaldelse vedhæftet)
Indkaldelse skal udsendes med mindst 14 dages varsel, d.v.s. senest 10. september.

Gennemføres i Kloster, men i år som et eftermiddagsarrangement – er bestilt.
Der forventes lidt færre deltagere end sædvanligt p.g.a. coronaen. Bestiller kaffe til 40 personer.
1. Dirigent: FMD søger at hyre en dirigent forud for generalforsamlingen.
Pt. ikke afklaret endeligt.
2. Beretning: FMD laver udkast, som rundsendes til kommentering.
3. Revideret regnskab 2019 og budget 2020: Frank.
Lars afklarer om Frank deltager.
4. Fastsættelse af kontingenter for 2022: uændret betaling til forening, vej og dræning? 
Enighed om uændrede kontingenter.
5. Valg til bestyrelsen: 
Gunnar og Teddy var egentligt på valg i 2020, mens Hans Ole, Frank og jeg er på valg i 2021. Er det 
sådan vi skal lægge op til – at alle får deres mandat bekræftet i år? (Frank har dog ønsket at udtræde
og i stedet foreslås Lars Kamuk Jakobsen, Lyngdraget 73).
Efter nærstudier af vedtægterne blev det besluttet at gennemføre det udskudte valg af Gunnar og 
Teddy, der begge modtager genvalg. Frank Jakobsen har ønsket at udtræde; i stedet vil bestyrelsen 
foreslå valg af Lars Kamuk Jacobsen. Alle valg/genvalg er for 2 år til generalforsamlingen 2023. Hans
Ole og Lars kommer på valg til generalforsamling 2022, og dermed sker valghandlingen igen som an-
ført i vedtægterne.
6. Valg af revisor: Birgit Mai Madsen er på valg, mens Per Grosbøl skal fratræde, da han har solgt 
sommerhuset. 
Per Grosbøl er på valg og skal fratræde, da han har solgt sommerhuset. I stedet foreslås Rainer Ni-
elsen, Lyngvejen 102, som ny revisor.
7. Forslag fra bestyrelsen/medlemmerne. 
Intet fra bestyrelsen
8. Eventuelt
Konstituering gennemføres umiddelbart efter generalforsamlingen.

b. Aftenarrangement for bestyrelsen m. ægtefæller lørdag, 25. september kl. 1900
På Lyngsletten 4 (Anne & Lars). Der er afbud fra Teddy & Marianne; andre?

c. Andet?
5 Eventuelt

Årscyklus for Lyngvejens Grundejerforening: vedhæftede oplæg til en årscyklus ønskes drøftet. Formålet
er at skabe overblik over årligt tilbagevendende aktiviteter og opgaver for bestyrelsen.
Oplægget til en årscyklus for foreningens arbejde blev drøftet og godkendt.

Mødet slut kl. 1300

Referent: Lars

Godkendt den,

Gunnar Pedersen                                     Hans Ole Loft                                      Frank Jakobsen

Teddy Bech Pedersen                               Lars Fløe Nielsen, fmd.
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